

Referat af skolebestyrelsesmøde 12. juni 2025 i Bindslev kl. 18.30-20.30

Mødeleder: Anette Afbud fra: Maria, Hanne, Anders Øvrige deltagere:

	Emne	Hvem	Hvad skal vi udrette?	Tid	Referat
1.	Generelle orienteringer	Lars	Lars orienterer.	20	<i>Vi arbejder i øjeblikket på højtryk med at få fagfordeling og de nye skoledage til at gå op. Vi tager udgangspunkt i de skemaer, som skolebestyrelsen tidligere har godkendt. Der kan være enkelte lokale forskelle. Noget nyt er skolernes timebank, som er ressourcer, der kan anvendes til forskellige fleksible tiltag.</i> <i>Lotte Markussen ansat som børnehaveklasseleder i Lendum.</i> <i>Vi er i gang med kurser i anvendelsen af Microsoft Teams for alle medarbejdere – i samarbejde med SkoleCenter Hirtshals. Vi forsøger i lederteamet at identificere evt. potentialer og rationaler i samarbejdet på tværs af de 2 skoledistrikter i hhv. SCH og Sindal. Det er f.eks. besluttet, at Pernille fra næste skoleår bliver fælles ledelsesrepræsentant i den kommunale faglige ledergruppe vedr. IT. For at frigive tid til dette er det planen, at der ansættes en fælles administrativ medarbejder/sekretær som kan løse nogle af de opgaver, Pernille løser – inden for de økonomiske rammer. Der ligger et muligt rationale i at få IT-området ensrettet.</i> <i>Ser ud til at være 4 juniormesterlæreelever til at starte med. Alle går i kommende 9. klasse. Derudover fortsætter projektholdet.</i> <i>Afgangsprøver er snart overstået. Er forløbet fint.</i> <i>Som noget nyt oprettes nye valghold (2 lektioner om ugen – på tværs af 8. og 9. årgang)</i> <i>Der udbydes følgende (som netop er godkendt):</i> ➤ <i>Power og pause</i> ➤ <i>Løbehold</i>

					➤ <i>Magi og mestring (ekstern underviser (tryllekunstner og badmintontræner)</i> ➤ <i>Event og SoMe</i> ➤ <i>Kunst og kultur</i> ➤ <i>Verden omkring os (kulturfag, historie m.v.)</i> <i>Der bliver nok oprettet 5 (max 6)</i>
2.	Dialogmøde med BFU 2. juni	Anette		10	<i>Anette orienterede. Emnet var budget 2026, som forventes at være et "lige-ud-budget". Der er kommunalvalg 18. november.</i>
3.	Skoleudviklings-samtale	Lars/ Anette/ Mette	Lars, Anette og Mette orienterer om skoleudviklingssamtale, der netop er blevet afholdt fra kl. 16-18	10	<i>Der var netop afviklet den årlige skoleudviklingssamtale, hvor skolechefen var på besøg. Fokus i år var på hhv. læsevejledning og styrket brobygning med fokus på overgangen fra 6. til 7. klasse i vores skoledistrikt. Det var en rigtig positiv samtale.</i>
4.	Skoleårets planlægning	Lars	Orientering om status	10	<i>Der arbejdes på højtryk – der skal nok komme skemaer ud inden sommerferien ☺.</i>
5.	SB synlighed – forberedelse af SB-valg		Der er valg til skolebestyrelsen i foråret 2026. Den nye bestyrelse tiltræder til skoleåret 2026-27. Vi drøfter hvordan vi i fællesskab kan forberede valget og gøre "reklame" for arbejdet i skolebestyrelsen.	20	<i>Hvordan kan vi gøre skolebestyrelsen mere synlig? Vigtigt at vi får skabt et godt grundlag for at sikre bred repræsentation til det kommende skolebestyrelsesvalg i foråret 2026. Gerne med både erfarne og nye forældrerepræsentanter.</i> <i>Plan:</i> <i>Lars og Anette udarbejder inspirations slides, 5-7 minutters indlæg på forældremøder. Det skal ses som en "appetitvækker".</i> <i>Lars videregiver opgaven til skolelederne i forhold til at få koordineret med de enkelte forældrerepræsentanter, hvornår de kan orientere andre forældre om skolebestyrelssarbejdet.</i> <i>Bindslev: Anette, Christian og Hanne.</i> <i>Lendum: Helle</i> <i>Sindal: Lars hører Michelle – fokus på fase 1 – men gerne fase 2. Mette, Anton, Maria</i>

					<i>Derudover opfordres nuværende forældrerepræsentanter til at "prikke" mulige kandidater.</i> <i>Vi talte om, at det kunne være en mulighed at suppleanter også inviteres med til møderne.</i> <i>Valget er til foråret. Vi laver nogle opslag på dette tidspunkt.</i>
6.	Evt.			5	<i>Revideret mødeplan udsendes sammen med referat. Der er opdateret i Outlook</i> <i>Princip vedr. fritidspædagogik kunne være et godt emne at drøfte. Hvordan udnytter vi de nye muligheder med den kortere skoledag? Et deltagelse af pædagoger/SFO-ledere.</i> <i>Opdatering af eksisterende.</i> <i>Mobilpolitik (ikke digital dannelse – se hjemmesiden)</i>
CA. 19.45 tager vi til Tversted og spiser den obligatoriske årlige is inden sommerferien ☺					